
 

 

ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLENARI DEL CONSELL DE POBLE 

Identificació de la sessió:  
 
Data: 5 d'abril de 2018 
Inici:  21:05 h 
Fi: 22:45 h 
Lloc : Unió Batllorienca 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta :  M. Helena Lagarda Planas 
    
  Anaïs Medina Terradas  Vicepresidenta 

Anna Oliver Torrent   particular 
Berta Martín Garcia  particular 
Jofre Jovellar Ortega  particular 
Jordi Comajuan Brutau  particular 
Jordi Gómez Barrero  particular 
Manuel Valles Corrales  particular 
Rosa Forné Geli  patronat de la gent gran 
Joan Ridorsa Juhé         "      " 
 

Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
També assisteix un representant del grup municipal de la CUP. 
 
Ordre del dia: 
 
1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior  
2. Informació de la presidenta 
3. Informació de les comissions 
4. Torn obert de paraula 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
La senyora presidenta del Consell de Poble de La Batllòria obre la sessió a les 21:05h. 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

La Sra. presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de l’acta 
de la sessió anterior i si han de fer alguna observació. 

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
la referida acta. 

2. Informació de la presidenta 

La senyora presidenta explica que ja s'està preparant el canvi d'ubicació del CAP, ateses les 
queixes rebudes per part del personal i dels usuaris. El CAP passarà a l'equipament de Les 
Casetes i això permetrà disposar d'un espai més adequat i oferir més servei, com extraccions i 
primeres cures. Ja s'ha demanat al departament de Salut que comenci a redactar el projecte 
per anar avançant.  
 



 

 

La Sra. Medina pregunta si hi haurà servei de pediatria. 
 
El Sr. Comajuan pregunta si hi ha la possibilitat de construir un edifici nou pel CAP.  
 
La Sra. presidenta comenta que no es disposa de terreny suficient per equipaments d'aquest 
tipus. 
 
El representant de la CUP s'interessa per saber quin percentatge correspon a cada 
administració quant a la despesa de construcció o habilitació d'un nou CAP.  
 
Tot seguit, la Sra. presidenta explica que ja s'ha acordat comprar més llums de Nadal per La 
Batllòria i s'ha facilitat el telèfon de contacte del proveïdor als comerciants per si també en 
volen adquirir.  
 
També comenta que al web de l'Ajuntament s'hi ha publicat el pressupost d'inversions i pel que 
fa La Batllòria cal destacar: 
 
- Coberta de les pistes poliesportives (previst per finals d'any) 
- Reforma del cementiri 
- Arranjament del parc del Camí Ral (58000 €), que inclourà la zona de picnic i d'skate.  
 
A més, la Sra. presidenta informa del següent: 
 
Properament es disposarà d'un nou punt de recollida selectiva, que inclourà punt de 
microrecollida. 
S'ha canviat el sentit d'algun carrer, com és el cas del C/Escoles i Ctra. Vella. 
 
Cultura ha presentat un proposta per organitzar un festival de primavera a La Batllòria 
 
En la propera Festa Major disposarem de gots amb dibuixos de La Batllòria. 
 
S'ha proposat que aquest any la Revetlla de Sant Joan es faci a les pistes i que l'espai sigui 
rotatiu, ateses les queixes veïnals rebudes. Es comunicarà així a l'entitat organitzadora, la 
Batcolla, per conèixer el seu parer i en donarem trasllat.  
 
El programa de Festa Major es distribuirà juntament amb el de FM de Sant Celoni, d'aquesta 
manera se'n farà més i millor difusió. Aquesta difusió es reforçarà amb les xarxes i el web 
municipal. 
 
A l'agenda mensual d'actes que es reparteix des de l'Ajuntament, es remarcaran aquelles 
activitats que es facin a La Batllòria, per fer-les més visibles. 
 
Es donarà suport econòmic a la Coral de La Batllòria. 
 
S'ha programat activitats d'estiu per a joves de 12 a 20 anys. Els dimecres de maig i juny es 
faran trobades amb l'Anna Bassols per decidir quins projectes volen tirar endavant i preparar 
els cartells informatius que s'exposaran al públic. El cartell guanyador serà el del projecte que 
es farà durant el mes de juliol. 
 
Ja s'han posat les tanques al perímetre de la Roca Umbert. Ho ha fet la mateixa propietat.  
 
Finalment informa que l'alcalde ja va traslladar al Departament d'Infraestructures i Mobilitat la 
proposta de carril bici de La Batllòria a Sant Celoni i que des de l'Ajuntament es farà un estudi 
de viabilitat del mateix. 



 

 

 
 
3. Informació de les comissions 
 
El Sr. Jovellar comenta que la tècnica Marta Miralles ha informat que la ruta de l'Esperança 
s'està acabant de preparar i que tindrà un altre nom, que es considera més adequat: Serra de 
Can Puig de Fuirosos. 
 
4. Torn obert de paraula 
 
La Sra. Medina es queixa de la poca presència policial a La Batllòria. Darrerament s'ha 
organitzat carreres de motos i cotxes que suposen un perill per la seguretat al poble, i s'han vist 
vehicles en què suposadament es ven droga. Per aquest motiu, caldria que s'intensifiqués la 
vigilància policial. 
 
La Sra. Oliver pregunta s'hi s'ha reduït la freqüència de la neteja viària i trasllada algunes 
queixes que li han arribat per part dels comerciants: 
- Poca presència policial 
- Manca de neteja al carrer 
- No volen abonar els 20€ dels plànols fins que s'instal·li el plafó informatiu a l'entrada del poble 
- Tornar al sentit original del carrer Riells 
- Demanaran pressupost pels llums de Nadal 
 
El Sr. Gómez demana que es faci la neteja de les franges perimetrals a la zona de Royal Park 
abans de la Revetlla i també remarca la manca de neteja als carrers de la urbanització que 
pertanyen a La Batllòria. 

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22:45 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       M. Helena Lagarda Planas 


